
Jaarverslag MR Bisschop Ernstschool 2022-2023

datum: september 2023

Samenstelling MR:
voorzitter: David van Vliet
personeelsgeleding: Mirjam Geene (in de loop van het jaar vervangen door Mandy
Griep) en Johan Jacobs
oudergeleding: Arike Folmer, Bas Remijn en Maike Lemain (in de loop van het jaar
vervangen door Myrthe van Baal)

Behandelde onderwerpen:
Bergweg / verkeersveiligheid
De verkeersveiligheid van de Bergweg is al vele jaren een probleem voor onze school.
Het enige dat gerealiseerd is, is extra ruimte voor de ouders om de fietsen te parkeren.
Omdat er (nog) geen projectleider Goes Oost is aangenomen, liggen alle plannen stil.

Ouderbijdrage
De afgelopen jaar is de ouderbijdrage niet verhoogd.
€10 voor activiteiten blijft staan.
Schoolreis bedragen blijven:

- groepen 1-2: €33
- groepen 3-7: €43
- groep 8: €90

Actieplan 2022-2023
Paul heeft het actieplan tijdens een vergadering toegelicht. Belangrijke items uit het actieplan
zijn: Burgerschap, digitale geletterdheid en leren anders organiseren groepen 6 t/m 8.

NPO plan
NPO gelden zijn in 2022-2023 besteed aan de volgende zaken: onderhouden van de
bibliotheek, voortzetten lessen mindfulness voor de groepen 3 t/m 8, inzetten op de Plusklas
en nieuwe rekenmethode groepen 4.

Begroting 2023
De begroting van de school is besproken op de vergadering van 3 april 2023.
In het kader van de kansenongelijkheid zijn een aantal onderdelen opgezet vanuit de
begroting. Zo wordt Mad Science onder schooltijd vanuit de begroting aangeboden en
kunnen de leerlingen van de groepen 5 t/m 7 zich dit schooljaar inschrijven om na schooltijd
een typecursus te volgen. Dit kan niet structureel, maar is eenmalig.

TSO
De TSO is een terugkerend onderwerp op de agenda. Het overblijven wordt geregeld door
Kibeo. Kibeo regelt een uur lang opvang tussen de middag. Paul voert regelmatig

https://drive.google.com/drive/folders/1Ndg8r9q_AM-PzLyDd_poySY4KnB4SKCE


gesprekken met Kibeo. Het afgelopen schooljaar bleef de TSO wel een punt van aandacht.
Als team moeten we ook proactief handelen en kijken hoe we, samen met Kibeo, tot een
betere begeleiding van de groepen kunnen komen in het schooljaar 2023-2024. De school
wil vanuit het project van 'de vreedzame school' leerlingen uit de groepen 8 inzetten als
mediator. Wij denken dat zij, met de nodige begeleiding, ruzies kunnen voorkomen en/of
deze mede kunnen oplossen.

Personeelsbeleid en formatie
Paul licht tijdens een vergadering de formatie toe. Ook komend schooljaar kunnen we weer
16 groepen formeren en hebben we voldoende personeel.

Ouderavond MR en AC
De MR heeft op 19 oktober 2022 een informatieavond georganiseerd rondom het thema
mediawijsheid. Dit in samenwerking met de AC en de bibliotheek Oosterschelde.Tijdens de
vergadering van 12 december is besproken wat de rol van de activiteitencommissie kan zijn
bij het organiseren van een informatieavond. In dit kader willen we de voorzitter van de AC
uitnodigen voor de eerste MR vergadering van het volgende schooljaar en dit punt met haar
bespreken.


